
 

 

Številka: 90000-14/2017-21        K 2. točki   

Datum: 22. 5. 2017                                                                                          30. seje  

 

MESTNI SVET MOL                                                                                                    

Mestni trg 1                                                                                                                    

1000  Ljubljana 
 

 

Zadeva: Svetniško vprašanje 

Na podlagi 97. člena Poslovnika Mestne občine Ljubljana postavljam županu in pristojnim službam 

naslednje svetniško vprašanje:  

Zasledili smo, da je bilo  nedavno ponovno uničenih kar nekaj sadik sadnih dreves, ki jih je dala 

zasaditi MOL. Po podatkih, ki jih navaja MOL, je bila škoda ocenjena na 11.500 evrov.  

Ker MOL od leta 2014 beleži okoli 150 primerov namernega uničenja dreves v skupni vrednosti preko 

100.000 evrov, nas zanima, zakaj občina nima tovrstnih sadovnjakov oz. nasadov zavarovanih. 

Verjetno bi v primeru zavarovanja nastalo škodo pokrila zavarovalnica in ne več občani iz proračunov 

MOL. 

Lep pozdrav,      

 

 

 

Mojca Sojar 

Mestna svetnica NSi  
 

 

 

 

 


